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Vermeulen, L (Laurette)

Van: Luijk, LAM van (Loes)
Verzonden: dinsdag 10 oktober 2023 09:05
Aan: Raadsgriffie; Vermeulen, L (Laurette); SecretariaatDeJonge
Onderwerp: Technische vraag FvD Klimaatneutraal

Hoi Laurette, 
 
Zoals vorige keer aangegeven zijn wij geen onderzoekers en gaan wij geen verdergaand inhoudelijk antwoord geven 
dan het verwijzen naar het IPCC en alle onderzoekers die daarin toelichten wat de oorzaak is voor de opwarming van 
de aarde. 
 
Voor gemeenten, via het Klimaatakkoord (bijna unaniem aangenomen op VNG congres), is IPCC leidend. 
Het staat de fractie van Forum voor Democratie vanzelfsprekend vrij om een expertsessie te organiseren 
als zij met de raad wil debatteren hierover. 
 
Hartelijke groet, ook namens Tanja, Loes 
 

 
Van: "Vermeulen, L (Laurette)" <l.vermeulen2@dordrecht.nl> 
Datum: vrijdag 6 oktober 2023 om 12:06:23 
Aan: "Luijk, LAM van (Loes)" <LAM.van.Luijk-Dilven@dordrecht.nl>, "SecretariaatDeJonge" 
<secretariaatdejonge@dordrecht.nl>, "Jonge, TF de (Tanja)" <tf.de.jonge@dordrecht.nl> 
Onderwerp: FW: Technische vraag FvD Klimaatneutraal 
 
Beste Loes en Tanja,  

Forum is nog niet tevreden met de beantwoording. Zouden jullie nog een poging kunnen wagen? Ik heb gearceerd 
wat denk ik voor nu de vraag is.  

  
Hartelijke groet, 
 
L. (Laurette) Vermeulen  
Raadsadviseur  

 
________________________ 
 
Gemeente Dordrecht 
 
Spuiboulevard 300 
3311 GR DORDRECHT 
 
 Postbus 8, 3300 AA DORDRECHT 
 
 l.vermeulen2@dordrecht.nl  
 (06) 43 60 78 59 
  
  

 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: FVD Dordrecht <dordrecht@fvd.nl> 
Datum: 26 september 2023 om 13:53:08 CEST 
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Aan: Raadsgriffie <Raadsgriffie@dordrecht.nl> 
Onderwerp: FW: Technische vraag FvD Klimaatneutraal 

  
Beste griffie, 
  
Graag vraag ik jullie om advies, omdat onderstaande beantwoording (weer) geen antwoord is op 
mijn vraag.  
Mijn vraag is niet of de ambtelijke ondersteuning op zoek kan gaan naar andere verklaringen voor 
de opwarming van de aarde.  
  
De vraag stelt het volgende: Wat is de onderbouwing voor de VERSNELDE TOENAME van 1,5 graad 
Celsius?  
Blijkbaar is er een versnelde stijging gezien in temperatuur in de rekenmodellen. De stijging van de 
afgelopen jaren is inderdaad meetbaar en dat er mogelijk een versnelde toename is, is ook 
aanneembaar.  
Men gaat er echter meteen vanuit dat het slecht is en dat daar allerlei maatregelen op genomen 
moeten worden, waarvan wij worden gevraagd om dit vast te leggen in een beleid. Het lijkt me 
daarom juist verstandig om stil te staan of de veronderstelling, waar dit hele beleid op is gebaseerd, 
juist is.  
De afgelopen jaren hebben we dus maatregelen genomen die volgens de rapporten de opwarming 
juist niet tegengaan, sterker nog, de opwarming zal alleen maar sneller gaan en toch gaan we meer 
doen van hetzelfde en verwachten een ander resultaat. Dat is Einsteins definitie van 
krankzinnigheid.  
  
Verzoek om een expert uit te nodigen 
Ik heb hier dus inhoudelijke vragen over en als ik word verwezen naar de onderzoekers van het 
IPCC, dan dien ik graag het verzoek in om een expert uit te nodigen die de vragen wel kan 
beantwoorden en licht kan schijnen op datgene wat nu heel vaag blijft.   
Ik vraag om een uitleg en verklaring op molecuul niveau. Kwantumfysica is een onderdeel van de 
natuurkundige wetenschap wat zich richt op het gedrag van materie (kleine deeltjes) en beschrijft 
de interactie van die materie.  
Vanuit deze wetenschap kan er verondersteld worden dat de temperatuurstijging een gevolg is van 
de evolutie van bewustzijn wat uit te drukken is Herz (Hz – frequentie) en de snelheid van deze 
trillingen hebben invloed op de temperatuur. 
  
Ik kan dus geen genoegen nemen met een antwoord waarbij wordt gezegd, dat we ons aansluiten 
bij conclusies van het IPCC-rapport. Wetenschap is de leer van vragen stellen en de wetenschap kan 
niet zomaar worden afgedaan met een conclusie. En als er duidelijke aanleiding is om meer vragen 
te stellen, dan doen we de wetenschap geen eer aan om dat gemakshalve achterwege te laten.  
  
Met vriendelijke groet, 
Drs. R.J. Pichel (Ruby) 
Raadslid Gemeente Dordrecht Forum voor Democratie 
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T: +31 636514616 
E: dordrecht@fvd.nl 
W: www.fvd.nl/dordrecht 
  

 
  

 
  

 
  

 
  

 
  
  
  
  

From: "Gaspersz-van Sluijsdam, L (Leda)" <l.gaspersz-van.sluijsdam@dordrecht.nl> 
Date: 21 September 2023 at 09:36:52 CEST 
To: "Pichel, R.J." <dordrecht@fvd.nl> 
Subject: Technische vraag FvD Klimaatneutraal 
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Goedemorgen Ruby, 
  
Onderstaand de beantwoording van de gestelde Technische vragen inzake 
Klimaatneutraal. 
Ik hoop je hiermee van dienst te zijn geweest. 
  
Met vriendelijke groet, 
 
Leda Gaspersz  
Managementassistent Griffie  
 
 
Gemeente Dordrecht 
 078 770 49 92 
 l.gaspersz-van.sluijsdam@dordrecht.nl 
  
  

Van: Luijk, LAM van (Loes) <LAM.van.Luijk-Dilven@dordrecht.nl>  
Verzonden: donderdag 21 september 2023 08:51 
Aan: Vermeulen, L (Laurette) <l.vermeulen2@dordrecht.nl>; Raadsgriffie 
<Raadsgriffie@dordrecht.nl> 
CC: Damme, KA van (Kristie) <ka.van.damme@dordrecht.nl>; SecretariaatDeJonge 
<secretariaatdejonge@dordrecht.nl> 
Onderwerp: RE: Technische vraag FvD Klimaatneutraal 
  
Beste collega's van de griffie, hierbij ons antwoord op de bijgevoegde technische 
vraag van FvD 
  
Het Intergovernmental Panel on Climate Change (IPCC), het klimaatpanel van de 
Verenigde Naties, beoordeelt de wetenschappelijke onderzoeken naar 
klimaatverandering en volgt de wetenschappelijke discussies. Het klimaatpanel 
bestaat uit honderden experts van over de hele wereld en met verschillende 
achtergronden. Elke paar jaar publiceren zij een rapport over de laatste stand van 
het wetenschappelijk onderzoek. Deze rapporten zijn de basis voor het 
Klimaatakkoord van Parijs dat 195 landen hebben ondertekend, en voor het eigen 
klimaatbeleid van de meeste landen. Vanuit deze basis hebben wij de CO2 
Nulmeting opgesteld als basis voor de startnotitie.  We volgen in Dordrecht dus het 
internationale en nationale beleid en sluiten ons aan conclusies van het IPCC 
rapport.  
  
Uw vraag: Wat is de wetenschappelijke kwantumfysische verklaring voor de 
versnelde opwarming van 1,5 graad  is een vraag aan de wetenschap. U vraagt 
immers naar de wetenschappelijke verklaring. We hebben in Dordrecht geen eigen 
wetenschapsbureau omdat we hierbij verlaten op de (inter)nationale 
wetenschapsinstituties en overheidsbeleid. Een vollediger antwoord kunnen we u 
daarmee niet geven. Daarvoor verwijzen we u door naar de onderzoekers van het 
IPCC zelf.  
  
De wetenschappelijke verklaring voor de opwarming van de aarde is opgenomen in 
het IPCC rapport. Hieruit blijkt dat de opwarming van de aarde veroorzaakt wordt 
door de mens. Dat er nog meer oorzaken zijn, zoals die bijvoorbeeld in de 
kwantumfysica kunnen worden gezocht, is zeer goed mogelijk maar daarover 
bestaat nog geen volledig beeld. Voor ons is er daarmee geen aanleiding om op 
zoek te gaan naar andere verklaringen voor de opwarming van de aarde, anders dan 
die wordt benoemd in de verschillende IPCC rapporten. 
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Hartelijke groet, 
Loes van Luijk 
  

 
  

Van: Vermeulen, L (Laurette) <l.vermeulen2@dordrecht.nl>  
Verzonden: maandag 18 september 2023 16:34 
Aan: Jonge, TF de (Tanja) <tf.de.jonge@dordrecht.nl>; Luijk, LAM van (Loes) 
<LAM.van.Luijk-Dilven@dordrecht.nl>; SecretariaatDeJonge 
<secretariaatdejonge@dordrecht.nl> 
CC: Damme, KA van (Kristie) <ka.van.damme@dordrecht.nl>; Raadsgriffie 
<Raadsgriffie@dordrecht.nl> 
Onderwerp: Technische vraag FvD Klimaatneutraal 
  
Beste Tanja en Loes, 
  
Bijgaand technisch vraag van FvD. We ontvangen graag de beantwoording via 
raadsgriffie@  
  
  
Hartelijke groet, 
 
L. (Laurette) Vermeulen  
Raadsadviseur  

 
________________________ 
 
Gemeente Dordrecht 
 
Spuiboulevard 300 
3311 GR DORDRECHT 
 
 Postbus 8, 3300 AA DORDRECHT 
 
 l.vermeulen2@dordrecht.nl  
 (06) 43 60 78 59 
  
  

 


